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OBITELJSKI RADIO IVANIĆ 
 Park hrvatskih branitelja 6        10 310 IVANIĆ- GRAD 
  

       Telefon 01 2881 656                         Fax 01 2881 655 

                   Studio     01 28 81 657, 01 2882 984 

       

      oriivg@net.hr       - e pošta -       oriivg@inet.hr 
 

 IBAN 592484008-1103966084   Matični broj  3136361 

                            OIB 74613812885  
 

 
 

 
ZAPISNIK 

 
Sa 6. sjednice u 8. sazivu Skupštine Obiteljskog radija Ivanić održane u srijedu 
05.07.2024. godine s početkom u 08:30 sati u prostorijama Obiteljskog radija Ivanić 
d.o.o., Park hrvatskih branitelja 6. 
Prisutni članovi Skupštine: ispred Grada Ivanić-Grada uz punomoć zamjenik 
gradonačelnika Tomislav Cuvaj, ispred Općine Kloštar Ivanić načelnik Željko 
Filipović, ispred Općine Križ načelnik Marko Magdić, te iz Obiteljskog radija Ivanić: 
Ana Tomašić v.d. direktora 
Zapisničar: Maja Okroša Demeter. 
 
Ana Tomašić dala je na usvajanje predloženi: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o preseljenju Obiteljskog radija Ivanić u prostor Pučkog otvorenog 
učilišta Ivanić Grad 

2. Donošenje Odluke o Planu nabave Obiteljskog radija Ivanić za 2024. godinu 
3. Donošenje Odluke o dodjeli kapitalne pomoći Obiteljskom radiju Ivanić za 

uređenje i opremanje novog prostora 
4. Razno 

 
Jednoglasno je usvojen Dnevni red kako slijedi: 
 
 

1. Točka 
  
Ana Tomašić. „Materijale ste dobili, kao i cijeli projekt, troškovnike građevinskih 
radova, elektrotehničkih radova, strojarskih radova i sve procjene?!“ 
 
Tomislav Cuvaj: „Imamo troškovnike, i znamo otprilike o čemu se radi.  
Ana Tomašić: „Znači trošak je procijenjen sveukupno na otprilike 130.000,00 Eura.“ 
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Što se tiče samih radova, podijeljeni su. Išlo bi se na dvije jednostavne javne 
nabave, ovo ostalo putem kapitalnih pomoći.  
Imamo još jedan trošak, koji je pristigao u međuvremenu, to je trošak nadzora 
radova, stručnog nadzora. To bi radio projektant koji je radio i sam projekt 
preseljenja, odnosno Saša Forić. Nadzor je procijenjen na 2.600,00 eura, bez  
PDV-a, odnosno 3.250,00 s PDV-om. Tu su se povećali troškovi, oni o kojima smo 
razgovarali u samom startu. Evo tu su kratke informacije. Ako ima ko kakvih pitanja, 
tu sam. Ako ne, onda primate na znanje?.“ 
 
Informacija je primljena na znanje. 
 
 
 

2. Točka 

Ana Tomašić: „Donošenje Odluke o Planu nabave Obiteljskog radija Ivanić za 2024. 
Ona nam je potrebna kako bi uopće mogli pokrenuti Javnu nabavu. Jel prihvaćate 
plan?„ 

Jednoglasno, hvala.“ 

3. Točka 

Ana Tomašić: „Donošenje Odluke o dodjeli kapitalne pomoći Obiteljskom radiju 
Ivanić za uređenje i opremanje novog prostora. Znači predviđeni su radovi na 
otprilike 130.000,00 i onda bi se podijelilo prema vlasničkoj strukturi, na trećine, i to 
bi onda bilo 43.000,00 Grad Ivanić-Grad, 43.000,00 Općina Križ, i 43.000,00 Općina 
Kloštar Ivanić. Znači, išla bi kapitalna pomoć i Radio bi ulagao u uređenje i u 
opremu koja je potrebna za produciranje i proizvodnju programa. Otvaram 
raspravu.“ 

Marko Magdić: „Evo, ja ću prvi krenuti. Mi imamo predviđena sredstva u proračunu 
kroz kapitalne pomoći. Zna se procedura, to je da se svi zahvati i situacije pravdaju 
s obzirom da su namjenska sredstva. Tak da mi imamo u proračunu spremljeno, i to 
imamo odvojeno i možemo izvršiti svoj dio.“ 

Željko Filipović: „Općina Kloštar Ivanić nažalost nema tu stavku u proračunu i 
predviđena sredstva za kapitalnu pomoć, do početka 9. mjeseca. Sad ovaj tjedan 
kaj dolazi budem radio na rebalansu proračuna. Predvidjet ću ta sredstva, ali barem 
do poslije Male gospe, na mene se ne može računati. Barem s te strane. Može se 
kroz uplate ove koje smo rekli... Koje smo na natječaju ugovorili za financiranje. Ako 
bude šta zaškripilo s te strane, ali velim iz drugih sredstava ne mogu. I samo iz tim 
formalnih razloga ja ne mogu ovu odluku podržati, jer nije moja ovlast. Vijeće donosi 
rebalans ili proračun. Pošto nemam te stavke, nemam od kuda izvršiti te uplate. Ali 
mislim da je dovoljna vaša za početak…“ 

Ana Tomašić: „Stvarno bi trebalo biti.“ 
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Tomislav Cuvaj: „Grad ima osigurano 30.000,00 eura, a ovoj ostatak ćemo iz rate 
koje vam dajemo unaprijed platili, a mi budemo rebalansirali.“ 

U nastavku 3. točke skupštinari su raspravljali oko tehničkih uvjeta isplate kapitalne 
pomoći, te namjenskom pravdanju sredstava priloženim računima. 

Odluka je prihvaćena sa dva glasa ZA i jednim PROTIV. 

 

4. Točka 

U točki razno raspravljalo se o povećanju plaća zaposlenicima, raspisivanju 
natječaja za radno mjesto novinara zbog manjka kadra i trenutnoj situaciji vezanoj 
uz preseljenje radija na ovu adresu....  
 
 
Obzirom da nije više bilo zainteresiranih za raspravu,  v.d. direktorica Ana Tomašić 
je zahvalila svima prisutnima i zaključila Skupštinu Obiteljskog radija Ivanić.  
 
 
 
Skupština je završila u 09:10.  
 
Zapisnik sastavila: Maja Okroša Demeter  
 
            

 Predsjednik Skupštine/predstavnik  
Grada Ivanić-Grada uz punomoć,  

zamjenik gradonačelnika 
Tomislav Cuvaj 


